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На конференцији за новинаре након утакмице са чланом Суперлиге Србије, београдском
Црвеном звездом, у којој је Борац поражен резултатом 1:2, шеф стручног штаба Борца
Винко Мариновић истакао је да је, за разлику од другог, прво полувријеме било далеко
садржајније и квалитетније.

  

      

  

- Мислим да је утакмица са Црвеном звездом била једна права пријатељска, са
великим бројем шанси у првом полувремену и на једној и на другој страни. Можда
је публика могла да види још који гол, али све у свему, и ја могу да будем
задовољан оним што су моји момци приказали. Наравно, никад није пријатно кад се
изгуби, међутим Црвена звезда има велики број квалитетних играча и кажњавали су
сваку ситницу. Ми смо у овој утакмици створили највећи број прилика у
досадашњем дијелу сезоне, али је Црвена звезда заслужено тријумфовала.
Најважније је да се нико није повриједио како бисмо комплетни могли да се
спремамо за наставак првенства  – рекао је Мариновић.
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